
順利天主教中學

學校通告 18 (2018-2019)
家長教師會第二十五屆會員大會暨中一家長會

敬啟者：

本校家長教師會一年一度的會員大會將至。屆時第二十四屆執委會將會向大家匯報過

去一年的會務發展，並投票選出來屆家教會執行委員會。有關執委會候選內閣名單，請參

閱背頁的附件。此外，會員大會是家長會員聚首一堂的良機，家長教師會特邀請青協專業

社工主講家長講座「做個通情達理的父母」，引導家長易地而處，了解青少年面對的壓力，

提升家長回應子女情緒問題的技巧。會後敬備茶點，家長能與執委會成員及老師進行溝通

交流。

中一家長初加入順利大家庭，想必更關心子女能否適應中一新生活。為使家長了解中

一同學開學後的情況，於家長教師會會員大會後舉行「中一家長會」，以便家校互相配合，

協助子女成長。班主任屆時將介紹各班的學習及適應情況，並解答家長的提問。家長如有

任何提問，請在回條上書明，以便班主任回應及跟進。

家長教師會會員大會暨中一家長會之安排如下：

日期 ： 二 零 一 八 年 十 一 月 三 日 ( 星 期 六 )

時間 ： 下 午 二 時 至 五 時 (請 早 十 五 分 鐘 到 達)

地點 ： 順 利 天 主 教 中 學 禮 堂

備註 ： 學 生 毋 須 陪 同 出 席

家長會節目豐富，敬請 貴家長踴躍參與。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一八年十月八日

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

回條

學校通告 18 (2018-2019)
家長教師會第二十五屆會員大會暨中一家長會

學生姓名︰_______________________ 班別︰_____________________(     )

敬覆者：

本人______________(家長姓名) 已知悉以上活動，並且

會出席家長晚會，(出席人數為__________人) ，聯絡電話：______________(必須填寫)

問題/關心事項︰  學習能力  與子女溝通  朋輩關係  精神及情緒健康

問題/關心事項︰  其他(請略述)：

無暇參加以上活動。

(請以「」表示適用者)

此覆

順利天主教中學詹校長

家長或監護人_____________簽署

二零一八年十月 日



Shun Lee Catholic Secondary School (2018-2019)
8th October 2018

Dear Parents,

Circular No.18
The 25th Annual General Meeting of Parents and Teachers Association and

Secondary One Parents’ Meeting

The Annual General Meeting (AGM) of Parents and Teachers Association (PTA) is coming. Committee

members of the 24th PTA will report on their general affairs in the past year and there will be a voting

for the upcoming PTA committee members. Please refer to the appendix for the information of the

proposed cabinet. PTA has also invited professional social workers from the Hong Kong Federation of

Youth Groups to conduct a talk on the theme “To be an understanding parent”. Refreshment will be

provided after the talk and parents can take the opportunity to meet the PTA committee members and

teachers.

In order to let S1 parents know more about the academic performance and the general situation of their

child at school, we are going to organize Secondary One Parents’ Meeting after the AGM. Parents will

be able to meet with the class teachers for deeper conversation. To help the class teachers understand

your child, please indicate your concerns on the reply slip.

The details of the programme are as follows:

Date: 3 November 2018 (Saturday)

Time: 2:00p.m. – 5:00p.m. (Please arrive 15 minutes earlier for registration)

Venue: School Hall

You are strongly advised to attend the event on time and there is no need for students to come.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu

Principal

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Reply Slip (2018-2019)

Circular No.18
The 25th AGM of PTA and S1 Parents’ Meeting

Name: _______________________ Date: ________________________
Class: ______________________( )

Dear Ms. Chim,

Thank you for notifying me of the 25th AGM of PTA and S1 Parents’ Meeting.

 I will attend the S1 Parents’ Meeting (number of participants :_____)

Questions / Concerns: Learning ability  Communication issues  Peer relationship

Mental health issues Other (Please specify)：

 I will not attend the S1 Parents’ Night

Yours sincerely,

Signature of Parent

(Please put a “” in the appropriate box)
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